



<p><b>Presidieutskottets sammanträde</b> 2015-10-20 kl 17:03 - 19:03 Matsalen, Uppsala studentkår</p> <p><b>Sekreterare:</b> Martin Holmer</p>	<p><b>Närvarande ledamöter</b> Andreas Engstedt Caisa Lycken Miranda Cox Tobias Fredriksson Matilda Granlund Arash Moosavian Oliver Åbrink Sebastian Magnusson Camilla Wallin Bergström Linn Larsson Ingwall Nils Lundin</p>	<p><b>Sektion</b>  LÄRA LÄRA Juridiska Juridiska Ekonomiska Humanistiska Medicinska Samhällsvetenskapliga</p>
<p><b>§1 Mötets öppnande</b></p>	<p>Mötet öppnades 17:03.</p>	
<p><b>§2 Studenthälsan</b></p>	<p>PRUT fick en fördragnig om studenthälsans verksamhet och hur resurserna kan utnyttjas både centralt och på sektionerna. Referat av dragnigen:</p> <p>Studenthälsan har en bred kunskap inom studierelaterad hälsa. Både psykologer och läkare finns tillgängliga för studenter. Anordnar en utbildning för fadderansvariga. Nästa kommer ske 1 december. Har ett flertal kurser som ges varje termin; Stresshantering, Våga tala, Självkänsla-självförtroende och en workshop vid namn Duktighetsfällan. I nuläget så finns det platser kvar på Duktighetsfällan och stresshanteringen. Anmälan sker via Studenthälsans hemsida. Det anordnas även lunchföreläsningar i just stresshantering. Jobbar just nu också med heltidarna på nationerna. Handlar mycket om att utbilda dessa och även de olika kårerna. Det är enkelt att ta kontakt med studenthälsan för att inleda samarbete.</p>	
<p><b>§3 Formalia</b> a) Val av mötesordförande</p>	<p><b>Presidieutskottet beslutar</b></p> <p><i>att till mötesordförande välja Andreas Engstedt.</i></p>	
<p>b) Val av justerare</p>	<p><b>Presidieutskottet beslutar</b></p> <p><i>att till justerare välja Camilla Wallin Bergström.</i></p>	
<p>c) Godkännande av dagordning</p>	<p><b>Presidieutskottet beslutar</b></p> <p><i>att lägga till ny §8 Övriga frågor</i> <i>att byta plats på §3 Studenthälsan och §2 Formalia</i> <i>att godkänna dagordningen med gjorda ändringar.</i></p>	
<p>d) Eventuella adjungeringar</p>	<p>Inga adjungeringar förelåg.</p>	
<p>e) Förrätande av närvarolista</p>	<p>Närvarolista förrättades.</p>	
<p>f) Föregående mötesprotokoll</p>	<p>Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.</p>	
<p><b>§4 Meddelanderunda, Presidiets PM och rapporter</b></p>	<p>Camilla föredrog att arbetet på sektionen går framåt. Just nu jobbar de mycket med humanioradagarna och att få ihop allting inför detta. Nils håller på att planera kommande föreningsmingel med EkoSek. Haft lite problem med detta. En del fall har kommit in också men de rullar på. Arash har haft föreläsning för studenter. Planerar även just nu fler kommande lunchföreläsningar. Oliver håller på med T1-relaterade saker som till exempel PM-skrivstuga. Sektion LÄRA har haft "LÄRA-café" som fortsättningsvis kommer att vara varje måndag. Har också en storträff med de båda stora lärarförbunden planerad. Sebastian har också haft lite svårt att hitta representanter till alla organ och även att vara beslutsmässiga när dessa ska väljas. Tillsammans så kommer EkoSek och SamSek att utnyttja kommande högtider såsom Halloween och advent för att sprida glädje genom godis.</p>	

Justeras: AE..... MF..... CWB.....

	<p>Presidiet har i helgen varit på träff med en samarbetsgrupp inom SFS. Diskuterade där en hel del om resursfördelningssystemet där medlen inte har räknats upp på väldigt länge.</p> <p>Miranda har jobbat en del med studentrepresentantutbildningen och en studentrepresentanthandbok som snart är klar. Har även jobbat med den nya hemsidan. Där kommer sektionerna få mer kontroll över hur sina egna sidor ser ut och hur dessa ska uppdateras. Förslagsvis så kommer detta följa en lös mall så att de blir någorlunda lika strukturerade.</p> <p>Presidiet har även jobbat en del med kårstatusarbetet. Valt en internationellt ansvarig som börjat jobba med hur vi kan nå ut bättre till internationella studenter.</p>
<b>§5 Psykisk ohälsa</b>	<p>PRUT diskuterade vad sektionerna gör för att förebygga och hantera psykisk ohälsa.</p> <p>Sektion LÄRA har haft stresshanterings-workshops. Det brukar dock vara svårt att förutse hur många som kommer på dessa. Arbetsmiljön på Blåsenhus har tidigare utvärderats via en enkät.</p> <p>Juridiska sektionen har marknadsfört Studenthälsans evenemang. Följer upp kursutvärderingarna och undersöker i det fall något är avvikande. PM-stugorna fungerar rätt lugnande generellt.</p> <p>SamSek känner av att det kan finnas en del psykisk ohälsa i kontoret på sektionen. Har väldigt starka programföreningar som utför en del arbete i frågan. Nils ska kolla upp exakt vad dessa gör.</p> <p>På HumSek så arrangerar de olika föreningarna skrivarstugor. Även HumSek har marknadsfört Studenthälsans evenemang. Kommer eventuellt att be Studenthälsan att sammanfatta sitt föredrag på ett sektionsråd.</p> <p>MedSek har en del föreningar som gör en del olika insatser.</p> <p>EkoSek bidrar mest ekonomiskt till olika projekt.</p> <p>PRUT fortsatte diskutera hur information om psykisk ohälsa och olika evenemang kan förbättras. Både lodräta och bredare sätt att nå ut till studenter diskuterades. Ett förslag var att informationsmaterial ska utformas och spridas via sektioner för att informera studenter om olika sätt att hantera stress.</p> <p>Under hösten så kommer åsikter samlas in från studiebevakare för att sammanställa arbetsmiljörapporten. Den kommer att lanseras någon gång under våren.</p>
<b>§6 Medlemsrekrytering</b>	<p>Anslutningsgraden för nya studenter på de olika sektionerna presenterades för PRUT.</p> <p>Det finns en kommande kårfrukost som kommer inkorporera Studentkortet. Konceptet med kårfrukostar diskuterades och PRUT tycker att det är ett bra sätt att värva medlemmar.</p> <p>Olika former av idéer för att värva både nya och gamla medlemmar diskuterades. PRUT ansåg det viktigt att det är lättare att behålla medlemmar när de väl en gång gått med i kåren.</p>
<b>§7 Frågor att ta upp med rektor</b>	<p>Caisa kommer att ta upp vad som händer med källaren på Ekonomikum igen.</p> <p>PRUT diskuterade hur studenter med funktionsvariationer ska kunna hitta och få hjälp om saker runt omkring själva studierna, t.ex. bostad och hjälpmedel.</p>
<b>§8 Övriga frågor</b>	<p>PRUT diskuterade de olika arbetsgrupperna för studiebevakare och arvoderade på sektionerna som finns och vilka funktioner dessa ska fylla. De grupper som finns är: fallgruppen, arbetsmiljögruppen och sektionsgruppen.</p> <p>Caisa påminde PRUT om att välja ledamöter till Pedagogiska priset och att skicka in sektionernas verksamhetsberättelser till revisorerna.</p> <p>PRUT diskuterade återigen konceptet Kårföreningar och hur det ska intygas att föreningen har rätt medlemsantal.</p>

PRESIDIEUTSKOTTETS  
DISKUSSIONSPROTOKOLL

§9 Utvärdering av mötet	Mötet utvärderades.
§10 Mötets avslutande	Mötet avslutades 19:03.

  
Mötesordförande  
Andreas Engstedt

  
Mötesskreterare  
Martin Holmer

  
Justerare  
Camilla Wallin Bergström

